
2026 New Introductions
It is within us to always be looking ahead, I believe that this is especially true for us who are involved in the horticulture industry. The very product we deal with, plants, 
causes us to anticipate what the future will hold. Plants themselves take time to grow, gardening trends and styles change, and markets are exposed to a multitude of  
external factors. At Bakker’s, we spend considerable time selecting and growing the best plants. This pursuit of best extends beyond the plants, seeing to it that  
infrastructures are in place; people, facilities and systems, to help ensure that we can deliver everything you need in a timely fashion season after season. To be sure, we 
have come through many times of uncertainty, nonetheless looking back we see we have been truly blessed. So we look ahead to a future of growing with you!   
 
“For now we see in a mirror dimly, but then face to face. Now I know in part; then I shall know fully, even as I have been fully known.  
So now faith, hope, and love abide, these three; but the greatest of these is love.”  1 Corinthians 13:12-13 

Je crois que nous avons tous tendance à toujours regarder vers l'avenir, et cela est particulièrement vrai pour ceux d'entre nous qui travaillent dans le secteur horticole. 
Les produits que nous commercialisons, à savoir les plantes, nous poussent à anticiper ce que l'avenir nous réserve. Les plantes ont besoin de temps pour pousser, les 
tendances et les styles en matière de jardinage évoluent, et les marchés sont exposés à une multitude de facteurs externes. Chez Bakker's, nous consacrons beaucoup 
de temps à sélectionner et à cultiver les meilleures plantes. Cette recherche de l'excellence va au-delà des plantes, car nous veillons à ce que les infrastructures soient en 
place : les personnes, les installations et les systèmes, afin de garantir que nous pouvons vous livrer tout ce dont vous avez besoin en temps voulu, saison après saison. 
Certes, nous avons traversé de nombreuses périodes d'incertitude, mais avec le recul, nous constatons que nous avons été vraiment chanceux. Nous envisageons donc 
un avenir où nous continuerons à grandir avec vous ! 
 
« Aujourd'hui, nous voyons dans un miroir, de manière obscure, mais alors nous verrons face à face. Aujourd'hui, je connais en partie, mais alors je connaîtrai pleinement, comme j'ai été pleinement connu. 
Maintenant donc, ces trois choses demeurent : la foi, l'espérance et l'amour ; mais la plus grande d'entre elles, c'est l'amour. » 1 Corinthiens 13:12-13

John Bakker lll



Asimina triloba 
Pawpaw 

Acer rubrum ‘WW Warren’  
Red Sentinel® Maple 
Zone: 5 Height: 40ft Spread: 15ft 

Betula papyrifera 
Paper Birch 
Zone: 3 Height: 50ft Spread: 35ft 

Hydrangea macrophylla ‘Bailmaceight’ 
DreamCloud™ Hydrangea 
Zone: 4 Height: 4ft Spread: 4ft

Hydrangea macrophylla x serrata ‘SMNHSME’ 
Let’s Dance Sky View® Hydrangea 
Zone: 4 Height: 4ft Spread: 3ft 

Betula platyphylla 'Fargo' 
Dakota Pinnacle® Birch 
Zone: 3 Height: 40ft Spread: 15ft 



Hydrangea macrophylla ‘Hokomasoma’  
Soul Mate™ Hydrangea 
Zone: 5 Height: 3ft Spread: 3ft 

Hydrangea paniculata ‘Bokomabou’ 
Bouncy™ Hydrangea 
Zone: 3 Height: 4ft Spread: 4ft 

Malus ‘JFS-KW5’ 
Royal Raindrops® Crabapple 
Zone: 4 Height: 20ft Spread:15ft

Paeonia x lactiflora ‘Jadwiga’ 
Jadwiga Peony 
Zone: 2 Height: 2ft Spread: 3ft 

Jason’s Resolve 
‘JALsunny’ 

Fragrance: slightly sweet Height: 2ft Spread: 2ft  

Always Together™  
Fragrance: light Height: 2ft Spread: 3ft 

Kathy Dembroski ‘VLR16062’ 

Fragrance: light Height: 3ft Spread: 3ft 



Viburnum plicatum ‘Newzam’ 
Newport Doublefile Viburnum 
Zone: 4 Height: 4ft Spread: 6ft 

Viburnum dentatum 'Morton' 
Northern Burgundy Viburnum 
Zone: 3 Height: 8ft Spread: 8ft 

Weigela florida ‘SMNW9RB’  
Sonic Bloom® Punch 
Zone: 4 Height: 4ft Spread: 4ft 

Weigela florida ‘SMNWFG’  
Sonic Bloom® Wine 
Zone: 4 Height: 5ft Spread: 4ft 

Symphoricarpos doorenbosii ‘Kolmarugi’ 
Magical Ruby Giant Snowberry 
Zone: 3 Height: 3ft Spread: 3ft 

Thuja occidentalis ‘King of Brabant’  
Private Jet® Cedar 
Zone: 3 Height: 20ft Spread: 5ft 

Thuja occidentalis ‘American Pillar’ 
Full Speed A Hedge® American Pillar Cedar 
Zone: 3 Height: 20ft Spread: 5ft 

Lady Emily 
‘JALdazzle’ 

Fragrance: moderate Height: 4ft Spread: 3ft 


